
Terms of Use  
Effective Date: 2025 
 Company: ProGraphite GmbH 
 Website: https://www.pro-graphite.com/ 
 Address: Dr.-Schindler-Str. 9, 94107 Untergriesbach, Germany 
 Contact: 
 Phone: +49 8593 9383 188 
 Email: info@pro-graphite.com 

1. Acceptance of Terms 

By accessing or using this website, you agree to comply with and be bound by these Terms of 
Use. If you do not agree with these terms, please do not use the website. 

2. Use of the Website 

This website is provided for general information about ProGraphite GmbH and its services. You 
may not use the site: 

● for unlawful purposes, 
 

● to infringe intellectual property rights, 
 

● to interfere with or disrupt website functionality. 
 

3. Intellectual Property 

All content on this website (including text, images, logos, and graphics) is the property of 
ProGraphite GmbH or its licensors and is protected by copyright and other intellectual property 
laws. Unauthorized use is prohibited. 

4. Links to Third-Party Sites 

Our website may contain links to external websites. We are not responsible for the content or 
availability of those sites. 

5. Disclaimer 

We make no warranties regarding the accuracy, completeness, or reliability of the content. Use 
of the website is at your own risk. 
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6. Limitation of Liability 

ProGraphite GmbH is not liable for any direct, indirect, or consequential damages arising from 
the use or inability to use the website. 

7. Data Protection 

Please refer to our [Privacy Policy] for information on how we collect and process personal data. 

8. Governing Law 

These terms are governed by the laws of the Federal Republic of Germany. Any disputes shall 
be subject to the jurisdiction of the courts of Passau, Germany. 

9. Changes to Terms 

We reserve the right to update these Terms of Use at any time. Changes will be posted on this 
page. 

 

Nutzungsbedingungen  
Gültig ab: 2025 
 Unternehmen: ProGraphite GmbH 
 Website: https://www.pro-graphite.com/ 
 Adresse: Dr.-Schindler-Str. 9, 94107 Untergriesbach, Deutschland 
 Kontakt: 
 Telefon: +49 8593 9383 188 
 E-Mail: info@pro-graphite.com 

1. Zustimmung zu den Bedingungen 

Durch den Zugriff auf diese Website erklären Sie sich mit diesen Nutzungsbedingungen 
einverstanden. Wenn Sie nicht einverstanden sind, nutzen Sie die Website bitte nicht. 

2. Nutzung der Website 

Diese Website dient der allgemeinen Information über ProGraphite GmbH und ihre 
Dienstleistungen. Die Nutzung der Website ist untersagt: 

● zu rechtswidrigen Zwecken, 
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● zur Verletzung geistiger Eigentumsrechte, 
 

● zur Beeinträchtigung der Funktionalität der Website. 
 

3. Geistiges Eigentum 

Alle Inhalte dieser Website (Texte, Bilder, Logos, Grafiken) sind Eigentum von ProGraphite 
GmbH oder deren Lizenzgeber und urheberrechtlich geschützt. Jegliche unbefugte Nutzung ist 
untersagt. 

4. Links zu externen Websites 

Unsere Website kann Links zu externen Seiten enthalten. Für deren Inhalte und Verfügbarkeit 
übernehmen wir keine Verantwortung. 

5. Haftungsausschluss 

Wir übernehmen keine Gewähr für die Richtigkeit, Vollständigkeit oder Aktualität der Inhalte. Die 
Nutzung erfolgt auf eigenes Risiko. 

6. Haftungsbeschränkung 

ProGraphite GmbH haftet nicht für direkte oder indirekte Schäden, die aus der Nutzung oder 
Nichtnutzung der Website entstehen. 

7. Datenschutz 

Bitte beachten Sie unsere [Datenschutzerklärung] zur Erhebung und Verarbeitung 
personenbezogener Daten. 

8. Anwendbares Recht 

Diese Bedingungen unterliegen dem Recht der Bundesrepublik Deutschland. Gerichtsstand ist 
Passau, Deutschland. 

9. Änderungen 

Wir behalten uns das Recht vor, diese Nutzungsbedingungen jederzeit zu ändern. Änderungen 
werden auf dieser Seite veröffentlicht. 
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